
MEMORANDUM

(voor interne correspondentie)

Aan : Presidium
Van : Antoinette Conrad
Afdeling : Griffie
Datum : 2 januari 2024

Geacht Presidium,

Graag zou ik u een procesvoorstel willen voorleggen voor de Bio's (bijeenkomsten voor informatie 
en opinievorming). De afgelopen jaren is het aantal bio's enorm toegenomen. Waar we in 2014 nog
zo'n 11 bio's hadden in een jaar tijd, waren dat er in het afgelopen jaar 29. Er is een duidelijk 
stijgende lijn te zien in het aantal bio's voor de raad en dat vraagt om meer duidelijkheid en 
uniformiteit om als Presidium goede besluiten te kunnen nemen.

Doel
Onze raad vergadert volgens het zogenaamde BOB model. Beeldvormend, opiniërend en tot slot 
besluitvormend. Dit gaat via eventueel een bio naar de commissie en tenslotte naar de raad.
Ons regelement van orde zegt het volgende over bio's:
Naast de hiervoor genoemde raadscommissies worden er Bijeenkomsten voor informatie
en opinie (BIO) georganiseerd. Deze bijeenkomsten zijn bedoeld voor de raad:
a. om zich te oriënteren op onderwerpen (waar gaat het over, waar willen we speciaal
aandacht aan schenken, hoe en wanneer pakken we het onderwerp aan);
b. om tot opinievorming te komen (de raadsleden debatteren dan met elkaar zonder al een
besluit te nemen);
c. presentaties door college of externen (al dan niet op verzoek raad);
d. om in contact te komen met de samenleving.

Het doel van een bio is dat je als fractie voldoende informatie moet hebben opgehaald om te 
beoordelen of en hoe het beleidsvoornemen past bij de overtuigingen of het verkiezingsprogramma
van je fractie. Dit kan dmv inspraak van inwoners en organisaties, gesprekken met deskundigen 
en/of technische of politieke vragen aan het college. 

Realiteit
Op dit moment komen de aanvragen voor een Bio vanuit het college/organisatie en vanuit de raad. 
Deze worden door de griffie voor besproken met de ambtenaar en ingepland. Deze planning wordt 
weer voorgelegd aan het Presidium ter beoordeling. Maar de aanvragen voor een bio nemen 
behoorlijk toe en de planning wordt steeds ingewikkelder. Dit vraagt dus om sturing om zowel voor 
de organisatie, maar ook voor de raad en het Presidium duidelijkheid te verschaffen. 

Aanpak
Er is een standaard aanvraagformulier ontwikkeld voor een bio. Hiermee wordt het college/de 
organisatie gevraagd om na te denken over het doel van de Bio en daarnaast is er ook meer 
informatie voor het Presidium om een juiste keuze te maken.
Daarbij is het uitgangspunt dat een bio standaard 1 uur duurt. Waarbij er natuurlijk uitzonderingen 
mogelijk zijn. Dit zou betekenen dat je op 1 avond maximaal 4 bio's zou kunnen inplannen (2x 1 
uur voor Bestuur en Samenleving en 2x 1 uur voor Grondgebied) Hierbij moet wel opgemerkt 
worden dat sturing op 1 uur noodzakelijk is, want realiteit is dat het inplannen van 4 bio's op 1 
avond erg lastig is. 
Ook moet er vooraf duidelijkheid zijn of het om een bio gaat en dus openbaar is of over een 
werkbijeenkomst die besloten is. Uitgangspunt is openbaarheid. 



Rol Presidium
Uiteindelijk bepaald het Presidium of een bio ingepland kan worden. Natuurlijk zullen wij vanuit de 
griffie het Presidium adviseren over de planning van de bio's, maar ook vanuit de raad komen 
regelmatig vragen naar voren voor een bio/werkbezoek. Het is hierbij ook aan het Presidium of zo'n
bio/werkbezoek ingepland kan worden. 

Ik wil hierbij het Presidium vragen om akkoord te gaan met het procesvoorstel en het bijgaande 
aanvraagformulier te zien als een start om de bio's meer duidelijkheid en uniformiteit mee te geven.
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